



University of Quantum Dynamics Foundation

Courses

Department: Pre-History & Archeology
Code: Hist-102 (In Both English and German)
Teacher: Prof. Dr. Hubert Zeitlmair h.c.D
Cost: €230

Course Frame Topic: "Lost Atlantis" *Available from end of October 2013*

Course II

The 2nd Course will trace:

- 1.0. The Maltese Mega-Stone circle temples and evidences of other prehistoric installations on land, underground and on the sea bed;
- 1.1. The secrets of the Atlantean Knowledge;
- 1.2. The methodology of the construction of a Mega-Stone circle site, (building of stone circle model).
- 2.0. The real purpose of the Mega-Stone circles;
- 2.1. Their true astronomical purpose;
- 2.2. Their true energetic function as part of the Atlantean "Cold Fire Fusion" Microwave Power house;
- 2.3. The natural law Power house in the underground of Malta that still generates "*Non-lethal High Frequency Active Auroral Energy*" in the present day.

Ultimately the Course will reveal the relevance of Atlantis today.

The Course will attract those with an innate intellectual curiosity and a strong urge to search for the Truth that transcends personal ego!

Prof. Dr. Hubert Zeitlmair h.c.D. <prof.h.zeitlmair@ugd-edu.eu>



University of Quantum Dynamics Foundation

Kurs Rahmenthema: "Versunkenes Atlantis"

Kurs 2 beinhaltet folgendes:

- 1.0. Malta's Mega-Steinkreis Tempel und die anderen prähistorischen Einrichtungen unter Wasser, unterirdisch und oberirdisch an Land;
- 1.1. Die Geheimnisse des Atlantis Wissens;
- 1.2. Die Methodik der Konstruktion eines Mega-Steinkreises nach dem Bild der Atlantis Bauingenieure, um eine Anlage wieder aufzubauen.
- 2.0. Der Verwendungszweck der Mega-Steinkreise;
- 2.1. Die wahre astronomische Funktion;
- 2.2. Die wahre energetische Funktion als Teil des Atlantis Hochspannungs Mikrowellensystems der »Kalte Fusion«;
- 2.3. Das den Naturgesetzen folgende unterirdische Kraftwerk zur Generation von "Nicht Gesundheitsschädlicher, aktiver Hochfrequenz Lichtenergie".

Fazit: Das Kursziel ist die Enthüllung der Relevanz der Gesellschaft von Atlantis in Bezug auf die gegenwärtige Zeit.

Der Kurs wird jene anziehen, die mit einer angeborenen intellektuellen Neugier ausgestattet sind und einem starken Drang verspüren, ohne persönliches Ego nach der Wahrheit zu suchen!

Prof. Dr. Hubert Zeitlmair h.c.D. <prof.h.zeitlmair@uqd-edu.eu>